
Zápisnica 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zo dňa  22.júla  2021 

_________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní:  

 

Podľa priloženej  prezenčnej  listiny 

 

R o k o v a n i e : 

 

 

 

   Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 ods. 

1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor konštatoval, 

že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. Program 

rokovania bol navrhnutý nasledovne: 

 

1) Otvorenie a schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3) Interpelácie  poslancov 

4) Návrh na zmenu rozpočtu mesta za rok 2021  

5) Projekt „vnútrobloky“ – návrh, schválenie podania a spolufinancovania  

6) Správy predkladané hlavnou  kontrolórkou mesta 

a) Správa o vykonanej kontrole – výberové konanie ZUŠ a MŠ Daxnerova 

b) Správa o kontrole plnenia uznesení 

7) Diskusia 

8) Záver 
 

 

Poslanci MZ zaň hlasovali nasledovne: 

P: 8, ÁNO: 8, NIE: 0, ZDR.SA: 0 

ÁNO: Zoltán Anderko,  Czupper Tibor, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla,  

Mede Alexander, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  Tankina Jozef,  

Neprítomní :  Kelemen Erik, Ing. László Kerekes, Szakó Ladislav, Ing. Fehér Ladislav, 

Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. Visnyai Attila. 

 

Na rokovanie  prišiel Ing. Fehér Ladislav. 

 

Upravený  program dnešného rokovania  bol nasledovný:  

1) Otvorenie a schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3) Interpelácie  poslancov 

4) Návrh na zmenu rozpočtu mesta za rok 2021  

5) Projekt „vnútrobloky“ – návrh, schválenie podania a spolufinancovania  

6) Správy predkladané hlavnou  kontrolórkou mesta 

a) Správa o vykonanej kontrole – výberové konanie ZUŠ a MŠ Daxnerova 

b) Správa o kontrole plnenia uznesení 

7) Aktuálne záležitosti mesta  



a) MOPS Fiľakovo- schválenie  podania žiadosti o NFP na SO , súhlas  so 

zabezpečením  spolufinancovania- zmena  výzvy  

8) Diskusia 

9) Záver 
 

 

Poslanci MZ zaň hlasovali nasledovne: 

P: 9, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 0 

ÁNO: Zoltán Anderko,  Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, 

Gallová Csilla,  Mede Alexander, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  Tankina Jozef,  

Neprítomní :  Kelemen Erik, Ing. László Kerekes, Szakó Ladislav, Oroszová Margita, PhDr. 

Rubint Róbert, Mgr. Visnyai Attila. 

 

Za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania primátor mesta určil nasledovných poslancov 

MZ 

 

Ing. Ladislav Fehér  a 

Róbert Eibner. 

 

Za členov návrhovej komisie  primátor  mesta navrhol nasledovných  poslancov MZ : 

Mgr.Szvorák  – predseda, p. Anderko,p. Czupper 

Poslanci  overovateľov zápisnice  a zloženie NK hlasovaním schválili nasledovne: 

Poslanci MZ zaň hlasovali nasledovne: 

P: 9, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 0 

ÁNO: Zoltán Anderko,  Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, 

Gallová Csilla,  Mede Alexander, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  Tankina Jozef,  

Neprítomní :  Kelemen Erik, Ing. László Kerekes, Szakó Ladislav, Oroszová Margita, PhDr. 

Rubint Róbert, Mgr. Visnyai Attila. 

 

Na  rokovanie  prišla Oroszová Margita. 

 

 

K bodu č. 3) Interpelácie poslancov 

 

 V úvode tohto bodu primátor mesta odpovedal na interpelácie poslancov 

z predchádzajúceho zasadnutia  MZ. Jednalo sa o témy za otváracie hodiny  podnikov meste, 

ktoré sa zvažujú, lebo sa kopia sťažnosti od občanov. Na bezpečnosť a poriadok v meste 

dohliadajú  v spolupráci MsP, OOPZ a MOPS. Kostolné hodiny by mali byť  opravené 

v priebehu letných mesiacov. 

Poslanci MZ na dnešnom zasadnutí  nemali žiadne  návrhy ani pripomienky. 

 

K bodu č. 4) Návrh na zmenu rozpočtu mesta za rok 2021  

 

             Materiál do MZ  predložili Bc. Erika  Szabová. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného 

rokovania. Poslanci MZ  nemali k predloženému  návrhu úpravy rozpočtu žiadne pripomienky 

Poslanci MZ za tento bod hlasovali nasledovne: 

P: 10, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 0 

ÁNO: Zoltán Anderko,  Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, 

Gallová Csilla,  Mede Alexander, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  Tankina Jozef,  



Neprítomní :  Kelemen Erik, Ing. László Kerekes, Szakó Ladislav, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. 

Visnyai Attila. 

 

 

K bodu č. 5) Projekt „vnútrobloky“ – návrh, schválenie podania a spolufinancovania  

 

Materiál bol predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho predložila  

vedúca referátu stratégie rozvoja, Ing. Arch. Erika  Anderková.  

Ing. Fehér – Filbyt tam už riešil teplovodné potrubie?  

p. Eibner – momentálne riešime  Farskú lúku. 

 

Poslanci MZ za uznesenie k tomuto bodu hlasovali nasledovne: 

P: 10, ÁNO: 9, NIE: 0, ZDR.SA: 1 

ÁNO: Zoltán Anderko,  Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Gallová Csilla,  

Mede Alexander, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  Tankina Jozef,  

Zdr.sa : Flachbart Ladislav 

Neprítomní :  Kelemen Erik, Ing. László Kerekes, Szakó Ladislav, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. 

Visnyai Attila. 

 

 

K bodu č. 6)  Správy predkladané  hlavnou kontrolórkou mesta 

 

 Písomne spracované správy do MZ predložila hlavná kontrolórka mesta Ing. Judita 

Mihályová. Tvoria súčasť zápisnice  z dnešného rokovania a poslanci  MZ k nim nemali žiadne 

pripomienky.  

 

a) Správa o vykonanej kontrole – výberové konanie ZUŠ a MŠ Daxnerova 

b) Správa o kontrole plnenia uznesení 

 

Poslanci za uznesenie č.83/2021 hlasovali nasledovne:  

P: 10, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 0 

ÁNO: Zoltán Anderko,  Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, 

Gallová Csilla,  Mede Alexander, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  Tankina Jozef,  

Neprítomní :  Kelemen Erik, Ing. László Kerekes, Szakó Ladislav, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. 

Visnyai Attila. 

 

 

Poslanci za uznesenie č.84/2021 hlasovali nasledovne:  

P: 10, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 0 

ÁNO: Zoltán Anderko,  Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, 

Gallová Csilla,  Mede Alexander, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  Tankina Jozef,  

Neprítomní :  Kelemen Erik, Ing. László Kerekes, Szakó Ladislav, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. 

Visnyai Attila. 

 

K bodu č. 7)  Aktuálne záležitosti mesta 

 

a) MOPS Fiľakovo- schválenie  podania žiadosti o NFP na SO , súhlas  so 

zabezpečením  spolufinancovania- zmena  výzvy  

       Písomne  spracovanú správu do MZ predložila prednostka MsÚ, PhDr. Andrea Mágyelová. 

Tvoria  súčasť zápisnice z dnešného rokovania. 



Poslanci za uznesenie č. 85/2021 hlasovali nasledovne:  

P: 10, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 0 

ÁNO: Zoltán Anderko,  Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, 

Gallová Csilla,  Mede Alexander, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  Tankina Jozef,  

Neprítomní :  Kelemen Erik, Ing. László Kerekes, Szakó Ladislav, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. 

Visnyai Attila. 

Poslanci hlasovaním zrušili uznesenie č. 76/2021 zo dňa 24.06.2021 

 

Poslanci za uznesenie č.86/2021 hlasovali nasledovne:  

P: 10, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 0 

ÁNO: Zoltán Anderko,  Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, 

Gallová Csilla,  Mede Alexander, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna,  Tankina Jozef,  

Neprítomní :  Kelemen Erik, Ing. László Kerekes, Szakó Ladislav, PhDr. Rubint Róbert, Mgr. 

Visnyai Attila. 

Poslanci hlasovaním schválili podanie  Žiadosti o NFP, zabezpečenie  spolufinancovania 

projektu a zabezpečenie  financovania neoprávnených  výdavkov projektu. 

 

K bodu č. 8) Diskusia  

 

 Na dnešnom zasadnutí MZ poslanci  nemali  žiadne príspevky do diskusie. Pán primátor 

informoval poslancov o nasledovných aktuálnych témach: 

- Nárast cien všetkých  komodít na trhu. V nasledujúcich mesiacoch  budú potrebné  

strategické rozhodnutia o pokračovaní  jednotlivých  naplánovaných  rozvojových  

programov  na tento rok. K tejto téme  bude  pravdepodobne zvolané zasadnutie MZ  

v auguste. 

- Pokračovanie  v projekte TAPE. Pôvodne plánované  financie sa navýšili  cca o 1 mil. 

€. 

- Žiadosť o NFP podaná  na  Envirofond na zabezpečenie  nádob na zber  kuchynského 

odpadu a kompostérov nebola úspešná.  

 

K bodu č. 9) Záver 

 

Na záver primátor mesta poďakoval poslancom  MZ  za účasť a zasadnutie  mestského  

zastupiteľstva  ukončil po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania. 

 

 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 

PhDr. Andrea  Mágyelová                                                           Mgr. Attila  Agócs, PhD. 

  

 

I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 

Ing. Ladislav Fehér                                                         Róbert Eibner  

 

Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D.  


